
                                          Protokół nr 46/2015 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 28 października 2015 r., w godz. 9
00

 – 12
15 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta – Tomasz Hynda i zaproponował 

następujący porządek obrad: 

 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Zatwierdzenie wyboru oferty na wykonanie ocieplenia pomieszczeń na poddaszu 

budynku siedziby Starostwa. 

3. Informacja dotycząca planowanych kwot dochodów i wydatków na 2016 r. 

4. Sprawy różne. 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z ofertami złożonymi na wykonanie ocieplenia pomieszczeń na poddaszu budynku 

siedziby Starostwa. Poinformował, że wpłynęły trzy oferty złożone przez: 

1. Przedsiębiorstwo Instalacyjno - Budowlane „Instalbud” w Białogardzie – 35.404,78 zł 

– załącznik nr 2, 

2. Zakład  Instalacyjno – Budowla – 40.208,02 zł – załącznik nr 3, 

3. Przedsiębiorstwo Produkcyjno – Handlowo – Usługowe „Matexim” w Białogardzie – 

37.992,89 zł - załącznik nr 4 

Zaproponował wybrać ofertę złożoną przez Przedsiębiorstwo Instalacyjno - Budowlane 

„Instalbud” w Białogardzie z ceną 35.404,78 zł. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłoszoną propozycję przez Naczelnika IZP poddał 

pod głosowanie członkom Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę złożona przez 

Przedsiębiorstwo Instalacyjno - Budowlane „Instalbud” w Białogardzie na wykonanie 

ocieplenia pomieszczeń na poddaszu budynku siedziby Starostwa.  
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Ad.3 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek przedstawiła członkom Zarządu kolejne założenia  

do budżetu na rok 2016.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja nad planowanymi dochodami i wydatkami budżetu na 2016 

rok.  

 

 

 

Ad.4  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował Zarząd, że zaprosił Dyrektora Zespołu 

Szkół Specjalnych w Białogardzie na posiedzenie Zarządu w celu wyjaśnienia sytuacji  

w szkole. Toczy się dyskusja na stronach internetowych i zadawane są pytania przez radnych 

na posiedzeniach komisji w tej sprawie. Poprosił o przedstawienie na czym polega problem, 

jakie Dyrektor proponuje rozwiązania. Następnie oddał głos Dyrektorowi.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński 

przedstawił Zarządowi sytuację jaka ma miejsce w szkole. Oświadczył, że problemy dotyczą 

spraw personalnych. Omówił faktyczny stan rzeczy. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 


